
Z Á P I S N I C A 

č. 2/2019 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 10. 05. 2019 

 

 

Miesto konania: zasadačka obecného úradu 

Prítomní:  Ing. Ján Kepič, Mgr. Slávka Škutková, Ing. Jozef Širgeľ ml.,  Ľ.Kislík,          

Mgr. Emília Zarembová, Ing. Jaroslav Zaremba, Mgr. V. Žírová 

   Viera Vozárová 

Program:  podľa pozvánky 

Čas konania:              18.00 hod. – 22.30 hod. 

 

 

K bodu 1 

         Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý privítal 

prítomných poslancov OcZ a Ing. R. Dzurka, kandidáta na funkciu hlavného kontrolóra obce. 

Následne poslanci OcZ  Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, 

Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová schválili: 

 

Návrhovú komisiu v zložení:   Ing. Jaroslav Zaremba MBA 

      Mgr. Veronika Žírová 

      Ing. Jozef Širgeľ ml. 

 

Overovatelia zápisnice:   Ľuboš Kislík  

      Mgr. Emília Zarembová 

 

Zapisovateľka:                                               Viera Vozárová 

 

Starosta obce oboznámil poslancov OcZ z programom rokovania a poprosil poslancov OcZ, 

aby sa k programu rokovania vyjadrili: 

- Poslanec Ing. J. Zaremba navrhol, aby bod č. 8 Voľba hlavného kontrolóra obce 

Zemplínske Hámre bol presunutý v poradní ako bod č. 2 z dôvodu, aby sa Ing. R. 

Dzurko nemusel zúčastniť takmer celého zasadnutia OcZ a aby sa v rokovaní 

pokračovalo už s upraveným programom. Starosta obce dal o pôvodnom programe 

hlasovať: 

- za schválenie prvotného programu rokovania OcZ hlasovalo 0 poslancov, 

- proti: 6 poslanci Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, 

Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- zdržali sa: 0. 

Starosta obce dal hlasovať aj o úprave programu rokovania OcZ. Hlasovanie prebehlo s týmto 

výsledkom: 

- za schválenie úpravy programu rokovania hlasovali 6 poslanci: Mgr. S. Škutková, 

Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0, 

- zdržali sa: 0. 

 

K bodu 2 

        Starosta obce uviedol, že by bol rád, aby funkciu hlavného kontrolóra obce vykonávala 

osoba znalá problematiky, osoba, ktorá má prehľad o právnych  predpisoch, ktoré sa týkajú 



obce a aby táto osoba bola obci nápomocná. Ďalej uviedol, že obci boli doručené tri obálky 

s označením „Voľba hlavného kontrolóra obce – neotvárať“ a skonštatoval, že obálky sú celé 

a neporušené. Doručené obálky odkontrolovala aj Mgr. Slávka Škutková – zástupkyňa 

starostu obce a následne pristúpili k ich otváraniu. Po otvorení obálok starosta obce 

oboznámil poslancov OcZ s doručenými dokladmi jednotlivých uchádzačov,  a to Ing. R. 

Dzurka, Ing. M. Jenčíkovej a p. M. Petkovej a oboznámil ich so  životopisom, vzdelaním, 

priebehom zamestnaní a dĺžkou praxe jednotlivých uchádzačov. 

Starosta obce navrhol, aby sa poslanci OcZ uzniesli na forme a priebehu voľby hlavného 

kontrolóra obce. Poslanci sa dohodli, že forma hlasovania bude tajná a je potrebné 

zakrúžkovať najviac jedného kandidáta na funkciu hlavného kontrolóra obce. Starosta obce 

dal o tomto návrhu hlasovať: 

- za schválenie tajnej formy hlasovania a za zakrúžkovanie jedného kandidáta na 

funkciu hl. kontrolóra obce hlasovali 6 poslanci: Mgr. S. Škutková, Mgr. E. 

Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0, 

- zdržali sa: 0. 

Zároveň sa poslanci OcZ navrhli volebnú komisiu v zložení: 

- predseda: Ing. Jaroslav Zaremba, 

- členovia: Mgr. Veronika Žírová a Ing. J. Širgeľ ml. 

Starosta obce dal o predloženom návrhu zloženia volebnej komisie hlasovať. Hlasovanie 

prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie volebnej komisie pre voľbu hlavného kontrolóra obce v zložení – 

predseda Ing. J. Zaremba, členovia Mgr. V. Žírová a Ing. J. Širgeľ ml. hlasovali 6 

poslanci: Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. 

Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0, 

- zdržali sa: 0. 

Následne poslanci OcZ obdržali hlasovacie lístky s troma kandidátmi na funkciu hlavného 

kontrolóra obce a pristúpili k samotnej voľbe hlavného kontrolóra obce. Po sčítaní  

hlasovacích lístkov volebná komisia skonštatovala, že všetky hlasovacie lístky sú platné 

a kandidáti na funkciu hlavného kontrolóra obce v tajnej voľbe získali takýto počet hlasov: 

- Ing. R. Dzurko 4 platné hlasy, 

- M. Petková 2 platné hlasy, 

- Ing. M. Jenčíková 0 platných hlasov. 

Volebná komisia uviedla, že za hlavného kontrolóra obce bol zvolený Ing. R. Dzurko. 

Starosta obce zagratuloval Ing. R. Dzurkovi k zvoleniu do funkcie hlavného kontrolóra obce 

a uviedol, že hlavný kontrolór obce bol zvolený na obdobie 6-tich rokov a navrhuje, aby 

pracovný úväzok bol v rozsahu 16 hodín mesačne s nástupom do funkcie od 01. 06. 2019.  

Starosta obce poprosil Ing. Dzurka, aby sa k voľbe hlavného kontrolóra vyjadril. Ing. R. 

Dzurko  uviedol, že uvedenú funkciu prijíma, poďakoval sa za prejavenú dôveru 

a z rokovania OcZ odišiel 

Starosta obce dal o návrhu hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za zvolenie Ing. R. Dzurka za hlavného kontrolóra obce na 6 ročné funkčné obdobie, 

v rozsahu 16 hodín mesačne, s nástupom do funkcie od 01. 06. 2019 hlasovali 

- 6 poslanci: Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. 

Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0, 

- zdržali sa: 0. 

 

 



K bodu 3 

        Poslanci OcZ prerokovali zápis do kroniky obce za rok 2017. Starosta obce otvoril 

k tomuto bodu rozpravu. Poslanci k zápis nemali žiadne námietky ani pripomienky. Starosta 

obce dal o zápise do kroniky obce za rok 2017 hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto 

výsledkom: 

- za schválenie zápisu do kroniky obce za rok 2017 hlasovali 6 poslanci: Mgr. S. 

Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba a Mgr. V. 

Žírová, 

- proti: 0, 

- zdržali sa: 0. 

  

K bodu 4   

        Poslanci OcZ prerokovali Výročnú správu obce za rok. 2018. Starosta obce otvoril 

k tomuto bodu rozpravu. Poslanci k predloženej správe nemali žiadne pripomienky. Starosta 

obce dal o schválení Výročnej správy obce za rok 2018 hlasovať. Hlasovanie prebehlo 

s týmto výsledkom: 

- za schválenie Výročnej správy obce za rok 2018 hlasovali 6 poslanci: Mgr. S. 

Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba a Mgr. V. 

Žírová, 

- proti: 0, 

- zdržali sa: 0. 

 

K bodu 5 

        Poslanci OcZ prerokovali Žiadosť o sponzorský príspevok pre Slovenský zväz 

chovateľov. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

- poslanec Ing. J. Širgeľ ml. uviedol, že obec má schválené platné VZN o poskytovaní 

dotácií a žiadosť nespĺňa náležitosti príslušného VZN a aj na základe vyjadrenie 

finančnej komisie neodporúča schváliť túto žiadosť. 

Starosta obce dal o schválení Žiadosti o sponzorský príspevok pre Slovenský zväz chovateľov 

hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Žiadosti o sponzorský príspevok pre Slovenský zväz chovateľov 

hlasovalo  poslancov, 

- proti: 6 poslanci Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, 

Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- zdržali sa: 0. 

 

K bodu 6 

        Poslanci OcZ prerokovali úhradu faktúry vystavenú p. Ing. Boženou Hamaďakovou vo 

výške 1 200,00 Eur za vypracovanie PD pre územné konanie na stavbu „IBV Zemplínske 

Hámre – Polianka – miestne komunikácie. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

- poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že je potrebné zistiť, či bola na túto prácu vystavená 

objednávka, resp. uzatvorená zmluva o vytvorení diela a tiež odkontrolovať, či obec 

má túto projektovú dokumentáciu vypracovanú. Starosta obce predložil poslancom 

OcZ vypracovanú projekt. dokumentáciu k nahliadnutiu. 

- Poslankyňa Mgr. V. Žírová uviedla, že projektová dokumentácie je vypracovaná, 

a preto súhlasí, aby uvedená faktúra bola uhradená. 

- Poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že je potrebné predísť  takým faktúram, ako je táto 

a môže sa stať, že obci môžu byť doručené aj  iné faktúry a nesúhlasí s tým, aby sa 

ďalšie takého faktúry uhrádzali z rozpočtu obce. Navrhol, aby sa poverila finančná 

komisia a predložila stanovisko, resp. aby finančná komisia oslovila JUDr. Zarembu 



o stanovisko k zaslanej faktúre. Ing. J. Širgeľ uviedol, že nemá problém s tým, aby 

oslovil bývalého starostu obce  a následne, aby bolo vypracované stanovisko finančnej 

komisie do najbližšieho zasadnutia OcZ. Starosta obce dal o tomto návrhu hlasovať. 

Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- Za poverenie finančnej komisie o predloženie stanoviska k postupu vypracovania PD 

pre územné konanie na stavbu „IBV Zemplínske Hámre – Polianka – miestne 

komunikácie  do najbližšieho zasadnutia OcZ hlasovali 6 poslanci: Mgr. S. Škutková, 

Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0, 

- zdržali sa: 0. 

 

K bodu 7 

      Poslanci OcZ prerokovali pracovné cesty starostu obce za obdobie od 01. 01. 2019 – 31. 

03. 2019. Poslanci k pracovným cestám nemali žiadne pripomienky. Starosta obce dal 

o schválení pracovných ciest starostu obce za obdobie od 01. 01. 2019 – 31. 03. 2019 

hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie pracovných ciest starostu obce za obdobie od 01. 01. 2019 do 

31.03.2019 hlasovali 6 poslanci: Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ 

ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0, 

- zdržali sa: 0. 

 

K bodu 8 

        Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s úpravou prevádzky školskej družiny 

s účinnosťou od 1. 9. 2019 a s úpravou rozpočtu ZŠ s MŠ od 01. 09. 2019. Starosta obce 

otvoril k tomuto bodu rozpravu a uviedol že do I. ročníka pre budúci šk. rok je zapísaných 8 

detí a otváracie hodiny doteraz neboli prispôsobené požiadavkám rodičov. 

- Poslankyňa Mgr. S. Škutková uviedla, že upravená pracovná doba je bežný štandard 

na školách aj v iných obciach. 

- Poslanec Ing. J. Širgeľ uviedol, že aj na základe stanoviska finančnej komisie súhlasí 

s úpravou rozpočtu pre ZŠ s MŠ a uviedol, že je potrebné urobiť všetko preto, aby  

nebol ohrozených chod ZŠ s MŠ. 

Starosta obce dal o úprave prevádzky školskej družiny a o úprave  rozpočtu s účinnosťou od 

01. 09. 2019 hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie úpravy prevádzky školskej družiny a navýšenie rozpočtu ZŠ s MŠ od 

01. 09. 2019 hlasovali 6 poslanci: Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. 

Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0, 

- zdržali sa: 0. 

 

K bodu 9 

        Predsedovia jednotlivých komisií pre OcZ predložili plány činnosti komisií zriadených 

pri OcZ. 

- Poslanci OcZ prerokovali plány činností jednotlivých komisií zriadených pri OcZ 

a plány činnosti vzali na vedomie v počte 6 poslancov: Mgr. S. Škutková, Mgr. E. 

Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová. 

 

 

 

 



K bodu 10 

        Poslanci OcZ prerokovali Program odpadového hospodárstva obce Zemplínske Hámre 

na roky 2016 – 2020. Poslanci OcZ k predloženému  programu odpadového hospodárstva 

nemali žiadne pripomienky. Starosta obce dal o schválení Programu odpadového 

hospodárstva obce Zemplínske Hámre na roky 2016 – 2020 hlasovať. Hlasovanie prebehlo 

s týmto výsledkov: 

- Za schválenie Programu odpadového hospodárstva obce Zemplínske Hámre na roky 

2016 -2020 hlasovali 6 poslanci: Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ 

ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0, 

- zdržali sa: 0. 

 

K bodu 11 

        Poslanci OcZ prerokovali Rokovací poriadok. Starosta obce otvoril k tomuto bodu 

rozpravu. Poslanci k Rokovaciemu poriadku nemali žiadne pripomienky. Starosta obce dal 

o schválení Rokovacieho poriadku hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Rokovacieho poriadku hlasovali 6 poslanci: Mgr. S. Škutková, Mgr. E. 

Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0, 

- zdržali sa: 0. 

 

K bodu 12 

        Poslanci OcZ prerokovali spolufinancovanie projektu „Karpatské koľajky – po stopách 

úzko koľajových železníc v Karpatoch“. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu 

a uviedol, že obec zabezpečí realizáciu projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

že  realizácia projektu je rozložená na roky 2019 a 2020 a obec by sa mala na realizácii 

projektu podieľať spolufinancovaní vo výške 5% z celkových nákladov, čo je  39 094,64 Eur 

a aj spolufinancovanie projektu bude rozložené na 2 roky a že obec zabezpečí financovanie 

prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

- poslanec Ing. J. Širgeľ ml. uviedol, že príjmy a výdavky týkajúce sa tohto projektu nie 

sú zahrnuté v rozpočte na r. 2019 a 2020, takže bude potrebné vykonať úpravu 

rozpočtu. Uviedol tiež, že realizáciu tohto projektu je potrebné podporiť aj na úkor 

výstavby chodníkov v obci. 

Starosta obce dal o zabezpečení realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia 

pomoci, o spolufinancovaní projektu „Karpatské koľajky – po stopách úzko koľajových 

železníc v Karpatoch“  vo výške 39 094,64 Eur, čo predstavuje 5%  z celkových oprávnených 

výdavkov projektu a o zabezpečení financovania prípadných neoprávnených výdavkov 

z rozpočtu obce hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie zabezpečenia realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia 

pomoci,  za spolufinancovanie projektu „Karpatské koľajky – po stopách úzko 

koľajových železníc v Karpatoch“  vo výške 39 094,64 Eur, čo predstavuje 5%  

z celkových oprávnených výdavkov projektu a za zabezpečenie financovania 

prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce hlasovali 6 poslanci: Mgr. S. 

Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba a Mgr. V. 

Žírová, 

- proti: 0, 

- zdržali sa: 0. 

 

 

 



K bodu 13 

        Poslanci OcZ prerokovali Žiadosť o navýšenie dotácie pre TJ Vihorlat. Starosta obce 

otvoril k tomuto bodu rozpravu a uviedol, že obec v maximálnej miere podporuje  šport v obci 

a zabezpečuje jeho finančné krytie nie len poskytovaním dotácií, ale aj financovaním 

ostatných nákladov. Uviedol tiež, že TJ Vihorlat časť nákladov, na základe ktorých žiada 

navýšenie dotácie, mala tieto zohľadniť už pri podávaní žiadosti o poskytnutie dotácie na rok 

2019 a problémom je aj to, že chlapci sa po zápasoch rozutekajú, nemá kto viesť tréningy 

futbalistov, pretože tí, ktorí sa tomu venujú už majú svoje rodiny. 

- Poslanec Ing .J. Širgeľ ml. uviedol, že nebolo možné tieto náklady uviesť v žiadosti 

o poskytnutie dotácie na r. 2019, pretože ešte v novembri 2018 činnosť TJ Vihorlat 

bola bezproblémová. Podľa jeho vyjadrenia problémy začali až v decembri 2018, 

prehĺbili sa  počas výročnej schôdze TJ Vihorlat, kedy sa Mgr. D. Žír vzdal svojej 

funkcie a vyvrcholením všetkých problémov bolo ukončenie pracovného pomeru Ing. 

M. Brečku. V debate ďalej Ing. Širgeľ ml. uviedol, že je potrebné hľadať možnosť ako 

navýšiť dotáciu pre TJ Vihorlat, pretože ak sa činnosť nedofinancuje, že možné, že TJ 

Vihorlat zanikne, hoci na druhej strane je si plne vedomý toho, že zo stránky rozpočtu 

to vôbec nie je jednoduché. Problém vidí aj v tom, že Ing. M. Brečka a terajší starosta 

obce si „nesadli“, 

- Na základe celej tejto debaty poslankyňa Mgr. E. Zarembová a Mgr. S. Škutková 

skonštatovali, že celý problém  podľa ich názoru spočíva v komunikácií a je potrebné 

uvažovať nad zmenou pracovníka, ktorý by zastrešoval činnosť TJ Vihorlat 

Zemplínske Hámre (toho času je to Ing. M. Brečka). 

- Ing. Širgeľ ml.  uviedol, že aj na základe stanovisko finančnej komisie je potrebné 

opätovne túto žiadosť prehodnotiť, nájsť vyhovujúce riešenie pre obidve strany a túto 

žiadosť posunúť do ďalšieho rokovania OcZ. 

- Na základe vyššie uvedených skutočností, poslanci OcZ odporúčajú presunúť žiadosť 

TJ Vihorlat o navýšenie dotácie pre rok 2019 vo výške 2.000,00 Eur na najbližšie 

zasadnutie obecného zastupiteľstva v počte 6 poslancov: Mgr. E. Zarembová, Ing. J. 

Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

 

 

 

K bodu 14 

        Starosta obce oboznámil poslancov OcZ: 

- s návrhom, aby obec napr. 1x za štvrťrok vydávala obecné noviny, v ktorých by boli 

            obsiahnuté všeobecné informácie o dianí na obci, 

- s víziou zriadenie sociálneho podniku v obci a uviedol, že v auguste 2019 by mala byť 

zverejnená výzva za vybavenie sociálnych podnikov v málo rozvinutých okresoch, 

medzi ktoré patrí aj okres Snina a z týchto finančných prostriedkov by mohli byť 

zakúpené rôzne stroje, zariadenia, stavebné stroje, bager a pod. a obec by si vo 

vlastnej réžii vedela zabezpečiť stavebnú činnosť, 

- so schválením projektu „Protipovodňové opatrenia II vo výške cca 100 000,00 Eur 

a protipovodňové opatrenia by sa mali realizovať na úsekoch – cestách,, ktoré boli 

vytýčené pozemkovými úpravami a momentálne sa nezhodujú so skutočným stavom, 

- inventár pozemkov spred pozemkových úprav sa pozemkovými úpravami v plnom 

rozsahu ruší a do inventára obce je potrebné zahrnúť pozemky na základe rozhodnutia 

po pozemkových úpravách (starosta obce tieto informácie získal od p. Šimka – 

Pozemkový úrad Humenné), 

- uviedol, že vyšetrovanie na základe podnete p. Jozef Kislíka bolo zastavené ako 

neopodstatnené, 



- starosta obce oboznámil poslancov OcZ s tým, že uvažuje nad zrušením schodov 

(chodník z Kostol. Námestia smer Sninská ul.), čím by sa rozšíril priestor na 

parkovanie, 

- poslanec Ing. J. Širgeľ ml. vzniesol dotaz, ktorý sa týkal nominovania p. S. Koca do 

rady školy za zriaďovateľa a tiež uviedol, že za zriaďovateľa mali byť do rady školy 

nominovaní poslanci OcZ. Starosta obce uviedol, že taká povinnosť zo zákona 

zriaďovateľovi nevyplýva. Tiež poukázal na to, že p.  S. Koco je aktívny človek, 

zapája sa do akcií v obci, má deti, ktoré navštevujú základnú školu v obci, takže v tom 

nevidí žiadny problém. 

- Poslankyňa Mgr. S. Škutková uviedla, že za zriaďovateľa môže byť do rady školy 

nominovaný ktokoľvek a že  v Belej je za obec v rade školy aj starosta obce a obec nie 

je zriaďovateľom ZŠ s MŠ v Bele n. Cir. 

- Poslankyňa Mgr. S. Škutková poukázala na problém s vyprázdňovaním odpadkových 

košov pred bránou na cintorín hlavne počas sviatkov ako sú Vianoce a Veľká noc. 

Starosta obce uviedol, že tieto koše má na starosti p. A. Barna, ktorý zabezpečuje ich 

pravidelné čistenie. 

- Poslanec Ľ. Kislík sa vyjadril, že tieto odpadkové koše sú plné aj z toho dôvodu, že 

určití ľudia pravidelne zastavujú autom, keď prichádzajú zo Snina zo zamestnania 

a vhadzujú do nich odpadky, hlavne sklenené fľaše. Konkrétne mená občanov 

neuviedol. 

 

 

 

 

Poslanci OcZ na svojom zasadnutí schválili uznesenia z OcZ č. 13/2019 – 24/2019. 

 

 

Starosta obce poďakoval poslancom OcZ za účasť na zasadnutí OcZ. 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

 

 

...................................................                                              ................................................... 

             Ľuboš Kislík                                                                      Mgr. Emília Zarembová 

 

  

 

 

 

 

 

 


